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Dotyczy: rozwiązań komunikacyjnych oraz parkingów w naszym mieście. 
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I 

Jak można było zauważyć podczas „Pikniku w Kurorcie" nie tylko na tej imprezie ale także innych 

organizowanych przez Urząd Miasta np. w parku, OWN, na stadionie, placu WOŚP towarzyszy tym 

zdarzeniom koszmar mieszkańców. Dotyczy głównie możliwością zaparkowania pojazdu. A dzieje się 

to za każdym razem, szczególnie podczas imprez plenerowych ale już nie tylko tych. W dzielnicy Zdrój 

mamy już potrojony problem nie mają gdzie zaparkować nasi mieszkańcy korzystający z basenu, z 

parku i nowej sali koncertowej, dojdzie deptak na ul. 1 Maja 

W naszym mieście parkingów jest za mało, a miejska komunikacja jest od wielu lat niedostosowana 

do potrzeb mieszkańców. Na wszelkie wnioski, postulaty czy to Radnych Miasta czy też samych 

mieszkańców od naszych prezydentów można uzyskać zdziwioną minie lub wzruszenie ramion bo to 

MZK rządzi! 

Przyglądam się innym rozwiązaniom w innych miastach, gdzie tak jak u nas brakuje m1eJsc 

parkingowych przy podobnych miejscach. Najczęstszym rozwiązaniem problemu jest zorganizowanie 

komunikacji np. w weekendy taniej ( lub bezpłatnej) która dowozi mieszkańców do kąpielisk, 

stadionu lub w miejsca organizacji wielkich imprez. Pytanie retoryczne - czy to łatwe i skuteczne 

rozwiązanie? Moim zdaniem tak. 

Jest jednak pytanie. Czy Pani Prezydent jest w stanie zorganizować np. dodatkową komunikację w dniu 

organizacji masowych imprez? 

W jaki sposób będzie zorganizowana komunikacja po wykonaniu deptaka? 

Czy na stałe komunikacja będzie prowadzona ul. Ofiar Faszyzmu? 

Ile i w którym miejscu, proszę podać nr działek na których Urząd Miasta planuje budowę parkingów? 

Zwłaszcza w obrębie: szkoły muzycznej, parku, ul. 1 Maja oraz basenu? 

Co z parkingami w pobliżu OWN? 
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